
     
 
    P r o t o k o ł   Nr XXXVI/09 
 
   Z obrad Sesji  Rady Miasta i Gminy Dolsk  
   Z dnia 29 lipca 2009 roku . 
 
 
 

Udział w Sesji wzięli radni / wg. zał. listy obecności – zał. nr 2 
do protokołu .  

 
  Oraz 

Henryk Litka – Burmistrz Miasta i Gminy  
ElŜbieta Juskowiak – Skarbnik Miasta i Gminy  
Maria Marchlewska – Kierownik Referatu Gospodarczego  
 
Ad.1 Otarcie XXXVI Sesji Rady Miasta i Gminy Dolsk . 
 
 Otarcia XXXVI Sesji Rady Miasta i Gminy Dolsk dokonał 

Przewodniczący Rady Zbigniew Kierzkowski ,który powitał radnych i 
zaproszonych gości i stwierdził, Ŝe na Sali obecnych jest 12 radnych wobec czego 
Rada władna jest do podejmowania  uchwał.. 

Następnie Przewodniczący Rady odczytał proponowany porządek  obrad Sesji 
. 

W tym punkcie obrad  głos zabrał Burmistrz Miasta i Gminy Henryk Litka  
,który poprosił o poszerzenie porządku  obrad o podjęcie uchwały w sprawie podjęcia 
uchwały dot. przekazania Zakładowi Gospodarki Komunalnej w Dolsku samochodu 
marki FORD TRANZIT . 

 
Wobec zgłoszonego wniosku Przewodniczący Rady Zbigniew Kierzkowski  

przeprowadził głosowanie do zmiany porządku obrad Sesji. 
Radni jednogłośnie e zatwierdzili nowy porządek obrad Sesji . 
 
Ad.2 Przyjęcie protokołu z obrad XXXV Sesji Rady Miasta i Gminy Dolsk  
 
. 

Zabierając  głos w tej sprawie Przewodniczący Rady Zbigniew Kierzkowski  
stwierdził, Ŝe  protokół taki został sporządzony w terminie i jest6 do wglądu w Biurze 
Rady . 

Radni do sporządzonego protokołu nie wnieśli  Ŝadnych  zastrzeŜeń. 
 
Ad.3 . Informacja Burmistrza z działalności i międzysesyjnej 
 
 

W tym punkcie obrad zabierając  głos Burmistrz Miasta i Gminy Henryk Litka  
Przedstawił zaawansowanie wszystkich rozpoczętych  inwestycji na terenie naszej 
gminy ze szczególnym uwzględnieniem budowy drogi Drzonek  – Wieszczyczyn  oraz 
budowy boiska Orlik . 



Prace  są tu daleko posunięte i nie ma obawy ,ze termin ukończenia tych zadań 
nie zostanie dotrzymany .  
Z zadań które wkrótce maja być rozpoczęte to budowa ulicy Śremskie 
Przedmieście– prace mają być rozpoczęte 3 sierpnia a to ze względu na to, Ŝe  
było po przetargu odwołanie  i to przedłuŜyło termin rozpoczęcia tego zadania 
jak równieŜ mieliśmy pewne kłopoty  z energetyką ,gdyŜ  musza tam być 
przestawione słupy energetyczne .. 
Wszystko zostało dograne i zadanie to ruszy z miejsca .  
Oprócz tych prac równieŜ trwają remonty w szkołach i przedszkolach . 
W szkołach dotyczy to szkoły w Dolsku i Maslowie . 
Natomiast jeŜeli chodzi o remonty w przedszkolach  to wygląda to następująco  
W przedszkolu w Dolsku prace remontowe będą  ukończone w ciągu tygodnia 
, natomiast w Wieszczyczynie wszystko powinno być zakończone do końca 
wakacji  
RównieŜ w sierpniu będzie wykonane zadanie dot. budowy zbiornika 
retencyjnego w Wieszczyczynie . 
Staramy się w miarę posiadania środków robić te zadania sukcesywnie ,jednak 
pomimo starania się o środki zewnętrzne  w tej chwili nic nie otrzymaliśmy . 
 
Następnie  Burmistrz Miasta i Gminy omówił skutki wichury jaka przeszła 
równieŜ nad naszą gmina w dniu 23 lipca 2009 roku / zostały przedstawione 
zdjęcia  z tych obiektów które ucierpiały w wyniku wichury  
Wiemy , ze tych zniszczeń nie było tak duŜo z jak w innych rejonach niemniej 
jednak uległy zniszczeniu dachu na budynkach mieszkalnych ,obiektach 
gospodarczych , zostały połamane drzewa ,słupy energetyczne . 
W tej chwili zrobiliśmy juz bilans tych straty niemniej jednak jest prośba do 
radnych  jeŜeli wiedzą ,ze gdzieś jeszcze powstały szkody a nie zostały 
zgłoszone to proszę aŜeby te osoby pokrzywdzone  zgłosiły to do Urzędu . 
Wiemy, Ŝe Wojewoda nie ogłosił jeszcze klęski i nie wiemy czy to ogłosi 
jednak będziemy się starali  tych wszystkim w jakiś sposób pomóc w usuwaniu 
skutków tej wichury . 
Trzeba tu równieŜ stwierdzić ,Ŝe  drogi były zasłane drzewami i tu naleŜą się 
słowa podziękowania dla straŜaków  za ich pomoc w usuwaniu tych drzew 
,podziękowania naleŜą się tez tym sołtysom  z tych wiosek gdzie te zniszczenia 
wystąpiły za szybkie zorganizowanie pomocy w usuwaniu skutków wichury 
.wami i tu naleŜy . 
Mieliśmy w tym wszystkim duŜo szczęścia gdyŜ jak wiemy skutki tej 
nawałnicy są bardzo duŜe . 
U nas nie było dość długo prądu w niektórych miejscowościach jak równieŜ w 
Dolsku ale awarii było tak duŜo ,Ŝe energetyka z tymi wszystkimi awariami 
sobie nie radziła . 
 
Radny Stanisław Porzucek – Panie Burmistrzu na straŜaków zawsze moŜna 
liczyć ale tu równieŜ pozostali mieszkańcy włączyli się w  tą akacje np. w 
Mszczyczynie przy usuwaniu  skutków nawałnicy pracowało 30 osób. 
 
Przewodniczący Rady Zbigniew Kierzkowski podziękował Panu 
Burmistrzowi za  tak obszerną informację . 
 
 



 
  Ad.3 Podjęcie uchwał 
 
 a./ zmiany budŜetu na 2009 rok  
 
Projekt uchwały  przedstawiła Pani ElŜbieta Juskowiak Skarbnik Miasta i 
Gminy ,która  wyjaśniła, Ŝe w związku z otrzymaniem dodatkowych funduszy 
ba  pomoc społeczna zwiększa się zarówno dochody jak i wydatki o kwotę 
11.888,-zł . 
Radni do przedłoŜonego projektu uchwały nie wnieśli Ŝadnych zapytań . 
Przewodniczący Rady Zbigniew Kierzkowski przeprowadził głosowanie nad 
projektem uchwały . 
Uchwała nr XXXVI/218/09 została zatwierdzona 13 głosami i stanowi 
zał. 3 do protokołu  
 

b/ przekazania Zakładowi Gospodarki Komunalnej w Dolsku 
samochodu FORD TRANZIT  

 
Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Miasta i Gminy Dolsk , który 

wyjaśnił, Ŝe udało nam się z oszczędności zakupić samochód z przeznaczeniem 
dla Zakładu Gospodarki Komunalnej i tym samym poprawi się ich sytuacja 
gdyz wiemy ,ze ten sprzęt którym oni dysponują jest bardzo stary i w kaŜdej 
chwili te samochody mogą odmówić  posłuszeństwa i nie byłoby czym jechać 
na awarie . 

Musimy równieŜ w przyszłości pomyśleć o zakupie samochodu do 
wywozu nieczystości . 

Jest to samochód nie nowy rocznik 2001 zakupione na Urząd za kwotę 
18.900,-zł  

Radni  do tego zakupu nie mieli Ŝadnych zastrzeŜeń tym bardziej ,ze na 
poszczególnych posiedzeniach komisji ten temat  był często poruszany . 

Przewodniczący Rady Zbigniew Kierzkowski przeprowadził 
glosowanie nad projektem uchwały . 

Uchwała nr XXXVI/219/09  została zatwierdzona jednogłośnie i 
stanowi zał. nr 4 do protokołu . 

 
 
Ad.5 Interpelacje i wnioski radnych . 
 
Radny Roman Drews – poruszył sprawę zabezpieczenia  porządku 

przez straŜak w czasie trwania wyścigu. 
Wiemy Ŝe straŜacy są do wszystkiego chętni jednak straŜacy z 

Lubiatowa  nie będą juŜ w tym uczestniczyć gdyŜ ostatnio pracowali 
społecznie 9 godzin  bez Ŝadnego wyŜywienia. 

Nie wiem kto za to był odpowiedzialny, ale z ich wypowiedzi tak to 
wyglądało nikt nimi się nie i nteresował.. 

- druga sprawa to te nieszczęsne korytka przy drodze Lubiatowo 
Kolonia – w tej sprawie juŜ kilkakrotnie występowałem  i przy ostatniej ulewie 
to nic nie dało cała woda wylewała się na pola e zdawało. 



- poruszona została tez przez radnego Drewsa sprawa wywozy Ŝwiru z 
Kotowa  przez firmę Mróz ,gdzie w Kotowie nie ma Ŝadnych płyt na drodze i 
ta ziemia  zostaje na tej drodze w Lubiatowie . 

 
Burmistrz Miasta i Gminy Henryk Litka   - przykro tu słyszeć o tym 

traktowaniu straŜaków  i pozostawieniu ich bez wyŜywienia ale pierwszy raz to 
słyszę i wydaje mi się ,Ŝe nikt inny na to nie narzekał , posiłek był 
zorganizowany przy straŜnicy i kto w akcji uczestniczył mógł z niego 
korzystać jak to w rzeczywistości wyglądało to nie wiem 

Postaram się tą sprawę wyjaśnić 
. 

Natomiast jeŜeli chodzi  o drogę Lubiatowo Kolonia  to sprawę wyjaśnimy na 
miejscu jak równieŜ zainteresujemy firm ę Mróz tematem wywozu Ŝwiru z 
Kotowa . 
Radny Stanisław Porzucek – straŜacy z Mszczyczyna tez uczestniczyli przy 
zabezpieczeniu porządku w czasie wyścigu i nie słyszałem od nich złego słowa 
dot. organizacji jak równieŜ wyŜywienia . 
Wydaje mi się ,ze wszystko było dobrze zorganizowane tylko kaŜdy sam  
powinien tym się zainteresować ,gdyz wyŜywienia miało starczyć dla 
wszystkich . 
. 
Radny Kiel Zbigniew – od straŜaków z Masłowa tez nie słyszałem Ŝadnych 
zastrzeŜeń. 
 
Radny Roman Drews – w dniu 22 sierpnia  w Lubiatowie  odbywa się turniej 
sołecki stąd prośba i nie organizowanie w innych wsiach zabaw . 
 
Radny Kazimierz Pepliński – chciałbym tu pokrótce podsumować 
dotychczasowy przebieg budowy drogi Drzonek –Wieszczyczyn . 
Tak jak juz powiedział Pan Burmistrz w zasadzie wszystko przebiega bez 
opóznień i bez zgrzytów  
Z wykonawca moŜna się dogadać w kaŜdej kwestii tak ,Ŝe powstanie bardzo 
ładna droga i tu naleŜy się podziękowania dla Pana Burmistrza za wytrwałość 
w dąŜeniu do ujęcia  budowy tej drogi w budŜecie zarówno gminy jak i 
powiatu  
 

Ad.6 Wolne głosy . 
 
W tym punkcie obrad Sesji nie zgłoszono Ŝadnego wystąpienia  
 
Ad.7. Zakończenie obrad . 

 
Glos zabrał Przewodniczący Rady Zbigniew Kierzkowski ,który stwierdził Ŝe 
porządek obrad Sesji został wyczerpany ,podziękował wszystkim za udział i 
zakończył obrady XXXVI Sesji Rady Miasta i Gminy Dolsk . 
 
 
Protokolant      Przewodniczący Rady  
Stefania Gagat     Zbigniew Kierzkowski  

 


